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ORIOL LLAURADÓ

E
l projecte d’ampliació del 
campus de la Universitat 
d’Andorra (UdA) està cada 
vegada més allunyat d’es-

devenir una realitat. El Govern an-
dorrà no ho planteja com una ne-
cessitat prioritària, i la pròpia uni-
versitat exposa que les instal·lacions 
actuals són satisfactòries tenint en 
compte l’actual xifra d’estudiants.

El cap de Govern, Jaume Bartu-
meu, i el cònsol menor de Sant Ju-
lià de Lòria, van coincidir ahir en 
l’acte d’obertura del curs acadè-
mic 2010-2011 a l’UdA, i tots dos 
van evidenciar públicament les se-
ves postures   diferenciades. Bartu-
meu va reiterar la necessitat de te-
nir una universitat pública de qua-
litat i de referència, tot i que «a la 
mesura de les nostres possibilitats 
i sense estirar més el braç que la 
màniga», a l’hora de plantejar el fu-
tur del centre educatiu.

El cap de Govern responia amb 
aquestes declaracions al cònsol me-

33 Bastida, Bartumeu i Sangrà observen una actuació durant la inauguració del curs universitari, ahir.

El projecte d’ampliació de la 
Universitat d’Andorra s’allunya

EL COMÚ LAUREDIÀ REITERA QUE LA PROPOSTA, ATURADA PER L’EXECUTIU, HA DE SER UNA PRIORITAT

Segons Bartumeu, “no es pot estirar més el braç que la màniga”, i Bastida afirma que el servei actual és el correcte
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nor, que davant de tots els assistents 
a l’acte va fer una petició directa i 
pràcticament personal a Bartumeu, 
sol·licitant que redobli els esforços 
perquè el projecte «sigui una reali-
tat com abans millor». Sangrà va re-
cordar que l’ampliació està en fase 
d’stand by a petició de l’Executiu, pe-
rò que existeix «un conveni signat» 
que s’ha de respectar. 

L’opinió de la corporació laure-
diana és que aquesta instal·lació és 
una prioritat tant per la universitat 
com per la pròpia parròquia. Però  
no ho veuen de la mateixa manera 
el ministeri de Cultura i Educació i 
la pròpia rectoria de la universitat. 
La ministra Susanna Vela va assegu-
rar que l’ampliació s’ha de condici-
onar al nombre d’estudiants, sobre-
tot un cop es posi en funcionament 
la universitat de la Salle, el curs vi-
nent. A partir d’aquí caldrà «plani-
ficar i analitzar la situació i neces-
sitats», que es tractaran en funció 
del pla estratègic 2010-2015 que 
està elaborant la universitat d’An-
dorra. De moment, però, i segons 

Ensenyament superior
TEMA DEL DIA

el parer del rector de l’UdA, Dani-
el Bastida, les instal·lacions actuals 
són suficients. Actualment «amb 
l’estructura i el nombre d’alumnes 
es pot donar un servei correcte», va 
manifestar Bastida.

UN ESPAI PEL CENTRE DE LA SALLE / Les 
opcions de tirar endavant el projec-
te d’ampliació del campus de l’UdA 
passen ara pel nou centre privat de 
la Salle. S’inaugurarà l’any vinent 
a Sant Julià, i la seva consolidació i 
expansió ha de dinamitzar l’espai 
universitari de la zona. Segons Bar-
tumeu, la nova universitat afavori-
rà l’ambient universitari, l’arribada 
d’estudiants estrangers, i «dinamit-
zarà l’activitat econòmica i de ser-
veis a Sant Julià i a tot el país»

Per la seva part, Vela va informar 
que aquesta setmana s’oficialitza-
rà l’entrada a tràmit parlamentari 
del projecte de la Salle. Ara el Comú 
treballa amb l’entitat per concretar 
la seva ubicació. Una de les opcions 
passa per l’antiga fàbrica de tabacs, 
a la plaça de la Germandat. H

«Sol·licitem que el Govern 
redobli els esforços per 
tirar endavant la prioritat 
de l’ampliació de l’UdA» 

«Amb l’estructura i el 
nombre d’alumnes 
actuals l’UdA pot donar 
un servei correcte»

«Cal analitzar les 
necessitats, i es tractaran 
en funció del pla estratègic 
que l’UdA està elaborant»
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33 La Universitat d’Andorra es 
consolida amb el pas dels cur-
sos universitaris. Vint-i-dos anys 
després de la seva posada en fun-
cionament, el centre d’ensenya-
ment superior compta amb 1.200 
alumnes. D’aquests, 500 seguei-
xen ensenyaments reglats (pre-
sencials o virtuals) i 700 seguei-
xen estudis continuats, és a dir, 
postgraus, cursos d’actualitza-
ció, seminaris, tallers o l’accés 
universitari a majors de 25 anys.

33 Les xifres d’aquest any in-
diquen que l’UdA, tot i que amb 
moderació, està creixent. Basti-
da va informar que respecte l’any 
passat han tingut un increment 
d’alumnes del 2%. 

33 Aquest augment és degut a 
l’entrada de nous alumnes, que 
contraresten als 85 que ahir van 
acudir a l’auditori de Rocafort per 
obtenir el seu títol oficial de gra-
duat. També cal sumar els 142 tí-
tols propis que s’han tret els es-
tudiants de formació continuada. 
Respecte als nouvinguts, aquest 
any són 82 en estudis presencials 
i 33 en estudis virtuals. Segons el 
rector, aquesta xifra és «conside-
rable» tenint en compte que l’any 
passat van finalitzar el batxille-
rat  amb èxit 330 alumnes. El 50% 
d’aquests han optat per continu-
ar els seus estudis a la Universi-
tat d’Andorra.

33 Per fer possible el funciona-
ment actual de la universitat, el 
centre disposa de 32 treballadors 
fixos  i 164 col·laboradors. A priori, 
sembla que la seva tasca agrada, 
segons es desprèn de l’avaluació 
interna que ha elaborat el Consell 
de Qualitat de l’UdA. Els estudi-
ants han puntuat amb un 8,42 la 
gestió del personal docent.

El 50% dels 
alumnes de 
batxillerat escullen 
l’opció de l’UdA


